# 2021 Theme & Goal of FGCCT [Deeply Rooted of Faith]

## **English Ministry Announcements:**

- 1. Welcome to all, if anyone is joining us for the first time, please sign the guest book. Covid cases had jumped back up in recent weeks, please follow the rules posted for everyone's safety.
- 2. Next Week's (Nov. 21, 2021) EM service: Sermon speaker--- Rev. Tim Li, Sermon Title-- [The Lord's Prayer Part 1]. Scripture--Matthew 6:9-10.
- 3. Congratulations to Rev. Luis Liang for his admission to Doctor of Ministry program at LOGOS Evangelical Seminary. May the Lord keep guiding him of his study beginning in January, 2022.
- 2022 Church Board elect (in alphabetical order):
   Jason Chen, Su-Diau Chen, Morgan Chiang and Mei-Chih Lin. The Board will have a Google Meet today, Nov 14, 2021 at 4 pm to select the Chairperson and to fill all the positions.

#### **November Board Meeting**

- Rev. Li will be on vacation for Dec. 5-19 Sunday. David Li will preach Dec. 5; Chris Chung on Dec. 12; Andy Tse on Dec. 19. Liz will continue through with Children's Sunday School until the end of November, Genny will take over in December-January.
- 2. A discipleship training workshop among TM congregation will be held on November 20th at church, 9:30am-12pm. Lunch will be provided at a suggested donation of \$10 each. Su-Pi will register people ahead of time to get numbers.
- 3. The Board voted to increase the existing life insurance and medical benefits of Rev. Liang and Rev. Li by 16%; this is to align with the cost of living adjustment for the last 10 years.
- 4. The Board voted to set up a Mandarin Ministry planning committee to discuss, plan the development of MM Ministry and give recommendations to the Board.
- 5. Effective as of Nov. 13, FGCCT will take the following Covid-19 measures: all in-person TM activities, including the worship service, requires participants to be double vaccinated. EM does not require double vaccination for worship services but does require double vaccination for all social gatherings, e.g., having a meal together at church.

God bless you all in this time and lean on Him for strength and wisdom.



祝

Benediction

Postlude

# 多倫多臺恩基督教會週報

Formosan Grace Christian Church in Toronto 841 Progress Ave., Toronto, Ontario M1H 2X4 Rev. Tim Li 647-529-5771 pastortim@fgcct.org 梁世隆牧師 416-560-3788 slone0921@gmail.com 教會電話 Church Telephone 416-850-2270 教會網址 Church Web Site: www.fgcct.org 2021 年 11 月 14 日 Weekly Bulletin #876

2021年度主題目標:【屬靈信仰,向下扎根】

梁世隆牧師

#### 主日禮拜程序 ORDER OF WORSHIP

司會: 戴立學 Lucas Tai

# ~~~ 靜候上帝 Waiting on the Lord ~~~

讚	美敬拜	Singspiration							
奏	樂	Prelude	司	琴					
主	濤 文	The Lord's Prayer	會	眾					
宣	召	Call to Worship	司	會					
聖	詩	Hymn #67我心讚美上帝	會	眾					
啟	應	Responsive Reading9 (詩篇 32)	會	眾					
祈	<u> </u>	Prayer (Hymn #497 主聽我們祈禱)	司	<del></del>					
獻	詩	Anthem							
~~~ 恭守上帝的話 Listen to The Word ~~~									
聖	經	Scripture 使徒行傳 26: 1-11	司	會					
講	道	Sermon 【保羅的申訴】	梁世隆物	汝師					
祈	禱	濤 Prayer		梁世隆牧師					
聖	詩	Hymn #313救主耶穌我立志	會	眾					
信	仰告白	Statement of Faith 使徒信經	會	眾					
~~~回應上帝的話 Response to The Word~~~									
聖	餐	Holy Communion	梁世隆特	<b>汝師</b>					
奉	獻	Offering (Hymn 306B ver.4)							
祈	禱	Prayer	司	會					
我的錢銀獻給祢,用出攏趁祢旨意,我的才情祢賞賜,甘願還祢做器具									
<del>- 歡</del>	迎	Welcome	<del>- 司</del> -	會					
報	告	Announcements	司	會					
聖	詩	Hymn #510讚美天頂主宰	會	眾					
\ H	\ <del></del>	- 4	\ <del>\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\\</del>	r .r.—					

# 報告

- 1. 感謝主!我們誠摯歡迎新朋友來參加今日的禮拜,和我們一同 讚美敬拜上帝,主賜福於你。**請大家遵守貼在入口上的注意** 事項以保會眾健康。
- 2. 下週主日 11 月 21 日由梁世隆牧師證道。講題【心思和意念】。 經文:詩篇 139:17-24。司會;江明雄兄。
- 3. 恭喜本教會梁世隆牧師獲得美國正道福音神學院(LOGOS Evangelical Seminary)錄取,將於明年一月開始研修教牧學博士課程;願上帝繼續引導並裝備他成為主合用的器皿。
- 4. 2022 年度委員會新選出的委員:陳建中、洪素彫、江明雄、 林美智。委員會今日(11月14日)下午4點會通過 Google Meet 來選出 2022 年度委員會的主席及各組部門事工。

## 十一月份委員會報告:

- 1. Tim Li 牧師將於 12 月 5 日至 19 日休假。12 月 5 日將由 David Li 證道;12 月 12 日將由 Chris Chung 證道;12 月 19 日將由 Andy Tse 證道。Liz 將繼續帶領兒童主日學校直到 11 月底,Genny 將在 12 月至 1 月接任帶領兒童主日學的職務。
- 2. 本教會台語堂將於 11 月 20 日上午 9:30-12:00 在禮拜堂舉行 「門徒造就會」,請準備心參加。要參加的兄姊請向蘇素碧姊 登記,以便準備午餐飯盒;註冊費用每人\$10元。
- 3. 委員會決議通過將梁牧師和 Tim Li 牧師現有的人壽保險和醫療福利增加 16%。這是為了與過去 10 年的生活費用調整保持一致。
- 4. 委員會決議成立「華語部計劃小組」,以討論和計劃華語部的發展,並向委員會提出建議。
- 5. 自11月13日起,本教會將實施以下的防疫政策:
  - (a) 台語部:來教堂參加任何活動(包括主日禮拜)的人,都必須接種完兩劑 Covid-19 疫苗。
  - (b) 英語部:除了主日禮拜外,來教堂參加任何活動、聚會(包括室內用餐)的人,都必須接種完兩劑 Covid-19 疫苗。

上帝保守我們在這個艱困時期,倚靠祂的大能和智慧,得到平安。

聖工分擔	本週 This Week (11/14/2021)		下週 Next Week (11/21/2021)		
司會 Worsh	戴立學		江明雄		
司琴 Pianist	~~~		~~~		
領詩 Praise	~~~		~~~		
獻詩 Anther	~~~		~~~		
讀經 Bible F	戴立學		江明雄		
司獻 Offerin	~~~		~~~		
招待 Greete	~~~		~~~		
投影設計 P.	劉慈敏		劉慈敏		
投影 P. P. Di	何珮瑜		何珮瑜		
廚房 Kitche	~~~		~~~		
主日人數統記 Attendance I	TBD		TBD		
Youth Serva	~~~		~~~		
值月 Month-	TBD		TBD		
主日 Sunday	台語 TM	英語 EM	主日學 :	SS	總共 Total
出席 (11/07) Attendance	48	18	9+7*		78**
奉獻 (11/07) Offering	~~~	~~~	~~~		~~~**

華語出席 MM Attendance: (on line service)

\*2 online for Youth SS, \*\*4 persons stayed for both TM & EM

宣道 Mission: \$0.00 | 感恩 Thanksgiving: \$0.00

\*\*\*including all the email donations until ~~~

臺語部祈禱會 TM Prayer Meeting -星期五上午10:00 以Line群組的視訊通話方式進行

成人主日學 Adult Sunday School-星期四上午10:00 以Line群組的視訊通話方式進行 | 各組細胞小組 Cell Group--暫停

成人查經班/TM Bible Study--

請大家瀏覽教會網站來觀看查經的內容

美術班/手工藝術班 Art & Craft------ 星期四 Thursday---暫停

乒乓球 Table Tennis--星期二&四 Tue. & Thu. ---暫停

Wednesday Night Basketball: Every Wednesday ---暫停

英語成人主日學 EM Adult Sunday School ---- 暫停

主日崇拜 Sunday Service--請大家瀏覽教會網站來觀看講道的內容